
Je prav,
ni prav!

V želji, da bi okolje Viške 49/c bilo čisto
in zeleno, se je nekaj stanovalcev samoini-
ciativno odločilo prispevati k temu.

Ni prav, da so v neposredni bližini skeleti
štirikolesnih konjičkov (avtomobili), ker jih
je Iastnik zanemaril oziroma pozabil nanje,
ker res niso za nobeno rabo.

Je prav, da je okolica končno očiščena v
primerjavi s prejšnjirni leti?

> Gotovo ni prav, da se zelenice često upo-
rabljajo za igrišča vseh vrst športa.

Prav bi bilo, da bi starši opozorili svoje
otroke, in tudi druge, da je zelenica sestavni
del njihovega vsakdana, ki ne samo, da krasi
okolico, temveč čisti tudi zrak.

Ni prav, da sokrajani ne pazijo na čisločo
in odmetavajo karkoli kjerkoli.

Prav je, da se je zbralo nekaj stanovalcev
z Viške 49/c ter pokosilo zelenici in okolico
med bloki 49/b, c. in d. Nekaj stanovalcev je
»kosce« pogostilo z dobro kapjjico, kar je
razvidno tudi s slike, kjer »delovni kosci«
nabirajo moči, brusijo kose, Ie eden se z
grabljami podpira od utrujenosti. V naselju
jih poznajo pod imeni Jože, Matija, Rudi,
Drago in Tone. Glavnega pobudnika za to in
druge akcije pa žal ni na posnetku, ker je
stal za fotoaparatom, zato ga zapišimo z
imenom in priimkom Franc PINTARIČ.

Cilj nas vseh je ohraniti čisto in zeleno
okolje, nekaj korakov na tem področju smo
že naredili.
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